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Yttrande om yrkande från SD angående 
korttidsvård i hemmet 
 

Frågan om övergång till nära vård är både angelägen och svår. Kommunens roll kommer 
att bli allt viktigare och det är helt avgörande att staden har rätt och tillräcklig kompetens 
för att möta allt mer omfattande vård- och omsorgsbehov. 

Nämnden har fått information om att det görs fler direkthemtagningar för att minska 
behovet av korttidsplatser. Även denna förändring förutsätter att såväl den kommunala 
hälso- och sjukvården som hemtjänsten har tillräcklig kompetens och tillfredsställande 
samverkan. Rimligtvis har en sådan förändring inte gjorts utan att förmågan att 
omhänderta behoven i den enskildes hem i större utsträckning har analyserats. Därför 
kommer vi att yrka avslag på yrkandet från SD men önskar att förvaltningen återkommer 
till nämnden med en beskrivning av hur förvaltningen arbetar med att möta behovet av 
vård och omsorg vid hemtagning av färdigbehandlade patienter från sjukhus. 
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